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 ישיבת ועדת איכות הסביבה רעננה )זום( סיכום 

 נוכחים: 

, מריאנה גנאור,  ידידיה  אורן תבור, רחלילורן אייש, מירב לוין פוקס,  מירי ישראלי,  , יו"ר  – אילן כהן 

 יוחאי. ו אדם ג'קס ערן קימחי,   -  תושבים למען עיר ללא ריסוסונציגי  ענת ברוק גורפונג 

 

 גנאור  מריאנה - ומחזור בעיר רעננהמצגת פסולת 

 . רצ"ב מצגת 

   2030הפחתת פסולת עד ל  51%יעד המשרד להגנת הסביבה הציב 

 מחזור:

עם הכנסת הפחים הכתומים לעיר אחוז המחזור    15%אחוז המחזור ברעננה גבוה יחסית ועומד על כ 

 20%יעלה ל 

 כולל נייר, קרטון, אריזות פלסטיק, טקסטיל, זכוכית, פסולת אלקטרונית, סוללות וגזם.   מחזור

 כיום קיימות חמש עמדות איסוף פסולת אלקטרונית.  -התחדשות בתחום הפסולת האלקטרונית בעיר 

 בכל שכונה.   שימוקמועמדות 10מתוכננות עוד 

  הבתים  וניטי ויכלול איסוף ממדרכותמערך חדש של איסוף פסולת אלקטרונית יופעל על ידי אקומי

  100,000של  כוללת  ₪ בשנה והכנסה 40,000. מדובר בחיסכון של וגושית גזם הוצאת בימי 

 בשנה /₪

 פרוס פחים כתומים בכל העיר.  מתכננת לעיריית רעננה   2021 ינואר 

 פחים כתומים. קליטת מהבתים בעיר ערוכים ל 88% 

 פסולת:

ליטר   120שמייצר   משק בית יותר מתושב בערים מקבילות /ולת פס ליטר 138רעננה מייצרים כ 

 . פסולת/משק בית בתנאי איסוף פסולת מקבילים

 עבור פינוי פסולת ביתית.   הרשות משלמת על פי משקל )טונאז,( 

 ירידה במשקל.  2%ירידה בנפח  60% - ב  הפח הכתום מצמצם את נפחי הפסולת

 לאיסוף פסולת גושית וגזם.  ומוסדרות  ת יצרו פינות ייחודיופ"ע שמחלקת 

 מקל מאד על הפינוי. מייצר נראות טובה. 

בור איסוף פסולת   ותכלול בגמר הבנייה שדרוג   עוברת ר השרון ממוקמת בחוף השרון בתחנת המע

 סככת מיון לחילוץ פסולת למחזור. ו  מוסדר 

כמות הפסולת למיחזור שחולצה מהפח   ת המעבר ובו נמתחשנתי עיריית רעננה אמורה לקבל דו"ח 

 הירוק עבור פסולת זו הרשות מקבלת כסף מהמשרד להגנת הסביבה.  



רעננה מסדירה את נושא "פסולת עודפת" כלומר בקרוב תהיה הפרדה מוחלטת בין הפסולת שבית  

בתי העסק יפנו את הפסולת שלהם באופן    העסק מייצר לפסולת שהרשות מייצרת ומחויבת לפנות.

 מאי.  עצ

 מים נדרשים לבצע מחזור כחלק מרישיון עסק. ומוסכים ועסקים ד

 ענת ברוק גורפונג -מרכז קיימות

 רצ"ב מצגת 

 ל הקשור לפיתוח מרכז הקיימות. יושם דגש על שיתוף ציבור בכ

 ערן קימחי - גינון בר קיימא

 . 2017כנית שהתקבלה ביוני והתושבים מבקשים להתקדם בצורה נחושה לת

 . יקו ריסוס בבתי ספרעד כה הפס

 . )נדחה למכרז קבלנים של אוקטובר(  01/2020השלב הבא הפסקת ריסוס בשצ"פים יעד 

 אין תאריך יעד.  - השלב השלישי הפסקת הריסוס על המדרכות

מלווה בהסברה   לדרך בחודש אוגוסט אמור לצאת אורן הסביר כי פיילוט בשתי גינות בלב הפארק  

 הפארק.  ב סוכם עם ועד ל  -לתושבים 

בנושא גינון בר קיימא בשיתוף היחידה האזורית לאיכות הסביבה ועמותת   לכנס בזוםמצורף זימון 

 אדם טבע ודין. 

 

 נושאים לטיפול: 

, הקרן לבריאות וסביבה, היחידה האזורית  15-אדם טבע ודין, פורום ה  -הזמנה לכנס בר קיימא 

לאיכות הסביבה בשרון, ושירות ההדרכה והמקצוע במשרד החקלאות, מתכבדים להזמינך להשתתף  

נה על בריאות הציבור  במפגש לאנשי מקצוע בתחום הגינון העירוני ברשויות מקומיות בנושא "הג

 והפחתת השימוש בחומרי הדברה במרחב העירוני". 

מסגרת המפגש יוצגו היבטיו השונים של הנושא, יתרונותיו הבריאותיים, הסביבתיים, והכלכליים וכן  ב

 דוגמאות לכלים ליישום. 

ע  . המפגש מיועד לאנשי המקצו 14:00-16:00בין השעות  19.7.20בזום,  ביום יערך מפגש ה

 מהרשויות ויעבור בשידור חי בפייסבוק של "אדם טבע ודין" 

   bernadette@adamteva.org.ilלמפגש הזום יש להרשם במייל: 

 

 - אילן כהן 

 חזות העיר.  ת לוועדהזמנת תושבים פעילים בתחום הריסוס  •

 איחוד ישיבות ועדות איכות הסביבה וחזות העיר.  •

   -קיימות רעננה

 רא לתושבים להשתתף בישיבות הועדה פרסום קול קו

   -אורן 

 תיאום סיור בתחנת המעבר. 

 

 כתבה: ענת ברוק גורפונג 

 


